

Tap & Go – Club Mini Shop HK\$50 Instant Discount Promotion

Promotion tag-line:

Use promo code “minishop50” to enjoy HK\$50 instant discount upon net spending of HK\$100 or above at Club Mini Shop by using Tap & Go. Promotion Terms and Conditions apply.

Promotion Terms & Conditions:

1. During the Promotion Period of this Tap & Go – Club Mini Shop HK\$50 Instant Discount Promotion (“**Promotion**”), Eligible Customers can enjoy the Discount for the purchase of goods and/or services on the designated page at the Designated Merchant that meets the Minimum Spending Amount and successfully uses the Promo Code and the Designated Tap & Go Payment Means at checkout in accordance with these terms and conditions (“**Eligible Transaction**”).

| | |
|--------------------------------|---|
| Promotion Period | From 21 September 2023 to 29 February 2024 (both dates inclusive) |
| Eligible Customer | <p>Any customer who fulfills the following conditions:</p> <ul style="list-style-type: none">(a) the customer is valid and existing customer of Tap & Go Lite+, Plus(i), Plus(ii) or Pro account*;(b) logs in Club Mini Shop via Tap & Go App and makes a purchase of goods and/or services at the Club Mini Shop (“Designated Merchant”) that meets the Minimum Spending Amount and successfully uses the Promo Code and the Designated Tap & Go Payment Means at checkout in accordance with these terms and conditions (“Eligible Transaction”); and(c) the customer is a valid and existing member of The Club at the time of the making the Eligible Transaction. <p>*If the customer is a Tap & Go Lite account customer, he/she can complete digital ID verification to upgrade his/her Tap & Go account to Lite+, Plus(i), Plus(ii) or Pro in order to access and make purchases at Club Mini Shop.</p> |
| Designated Merchant | Club Mini Shop of The Club which is accessed through Tap & Go App |
| Promo Code | minishop50 |
| Discount | <p>Enjoy HK\$50 instant discount on the net spending* amount (after deducting all applicable discounts (other than the Discount under this Promotion) and excluding shipping fees)</p> <p>*“Net spending” excludes any invalid, canceled, refunded and/or returned purchases, and excludes the amount deducted by using Clubpoints with the “Spend Less with Clubpoints” function, using The Club Cash Voucher and using other discount offer.</p> |
| Minimum Spending Amount | HK\$100 or above in a single transaction (after deducting all applicable discounts (other than the Discount under this Promotion) and excluding shipping fees) |

| | |
|--|---|
| Designated Tap & Go Payment Means | During checkout of the purchase of goods and/or services at the Designated Merchant, Eligible Customer shall complete the payment on the checkout page of the Designated Merchant using Tap & Go App and with any Tap & Go account (including Tap & Go Mastercard or Tap & Go UnionPay card in Tap & Go primary account or Tap & Go CVS account). |
| Quota | 1,000 Eligible Customers |

2. The Discount can only be applied once to each Eligible Transaction during the Promotion Period. Each Eligible Customer can enjoy the Discount once during the Promotion Period. The Discount is subject to the Quota and is available on a first-come-first-served basis. Tap & Go has no obligation to update on the usage of the Quota.

3. To enjoy the Discount, Eligible Customers must ensure that their Tap & Go accounts to be used as the Designated Tap & Go Payment Means are valid. Otherwise, the Discount will be cancelled, forfeited or clawed back without notice.

4. The Discount cannot be used in exchange for cash, gift, service or other discount. All transactions to which the Discount has applied are not refundable.

5. Unless otherwise specified, this Promotion cannot be used in conjunction with other promotions provided by the Designated Merchant or Tap & Go. The Designated Merchant is responsible for the provision of this Promotion. For any enquiries, please visit the Designated Merchant’s website www.theclub.com.hk or call its service hotline at 183 3000.

6. The Designated Merchant and Tap & Go reserve the right to amend, change the terms and conditions of this Promotion at any time, or terminate this Promotion without prior notice. In case of any dispute in connection with this Promotion, the decision of the Designated Merchant and Tap & Go shall be final and conclusive.

7. Designation of Tap & Go as the stored value facility account for receiving the consumption voucher under the Consumption Voucher Scheme (“**CVS**”) provided by the HKSAR Government (“**Government**”) and the use of the CVS is subject to the Tap & Go’s Government consumption voucher Terms and Conditions (www.tapngo.com.hk/eng/cvs_tnc.html), the Government CVS (www.consumptionvoucher.gov.hk/en/index.html) and the approvals, actions and decisions of the Government.

8. Tap & Go is operated by HKT Payment Limited (“**HKT Payment**”) (Stored Value Facilities Licence Number: SVF0002), a stored value facility operator designated by the Government under the CVS and subject to its relevant terms and conditions. HKT Payment accepts no liability for the quality of or any other matters relating to goods, products and/or services provided by the Designated Merchant. For any enquiries about Tap & Go, please visit www.tapngo.com.hk or call Tap & Go Service Hotline at 2888 0000.

9. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version will prevail.

Tap & Go「拍住賞」- Club Mini Shop 港幣\$50 即減優惠

優惠標題：

憑優惠碼「minishop50」於 Club Mini Shop 消費淨額滿港幣\$100 或以上並以拍住賞 App 完成付款，可享港幣\$50 即減優惠。優惠條款及細則約束。

優惠條款及細則：

1. 拍住賞 - Club Mini Shop 港幣\$50 即減優惠的優惠期內（「優惠」），合資格客戶於指定商戶的指定頁面購買商品及/或服務，符合最低消費金額並按照此條款及細則在結帳時成功使用優惠碼及指定拍住賞付款方式付款（「合資格交易」）。

| | |
|-----------|---|
| 優惠期 | 由 2023 年 9 月 21 日至 2024 年 2 月 29 日（包括首尾兩日） |
| 合資格客戶 | 凡符合以下條件的客戶： (a) 客戶是有效且現有拍住賞帳戶類別為 Lite+、Plus(i)、Plus(ii)、Pro； (b) 透過拍住賞 App 登入 The Club 的 Club Mini Shop 並在 Club Mini Shop（「指定商戶」）購買商品及/或服務，符合最低消費金額並按照此條款及細則在結帳時成功使用優惠碼及指定拍住賞付款方式付款（「合資格交易」）； 和 (c) 客戶在進行合資格交易時是 The Club 有效且現有的會員。 *如果客戶的拍住賞帳戶類別為 Lite，他/她須完成智能身份認證，將他/她的拍住賞帳戶升級到帳戶類別為 Lite+、Plus(i)、Plus(ii)、Pro，以登入並於 Club Mini Shop 消費。 |
| 指定商戶 | 透過拍住賞 App 登入 The Club 的 Club Mini Shop |
| 優惠碼 | minishop50 |
| 優惠 | 消費淨額*享港幣\$50 即減優惠（扣除所有適用折扣（此優惠的折扣除外）及不包括運費） *「消費淨額」不包括任何無效、取消、退款、退還/或換貨，也不包括使用 Club 積分扣減價格功能扣減之價格、使用 The Club 電子現金券、其他折扣優惠。 |
| 最低消費金額 | 單筆交易滿港幣\$100 或以上（扣除所有適用折扣（此優惠的折扣除外）及不包括運費） |
| 指定拍住賞付款方式 | 於商戶購買商品及/或服務並於結帳時，在指定商戶的結帳頁面使用任何拍住賞帳戶（包括拍住賞主帳戶或拍住賞消費券計劃帳戶內的拍住賞 Mastercard 卡或銀聯卡）完成付款。 |
| 限額 | 1,000 名合資格客戶 |

2. 優惠期內，每筆合資格交易只能享有乙次優惠。每名合資格客戶於優惠期內只可享此優惠乙次。優惠期內的優惠限額先到先得，用完即止。拍住賞沒有義務更新限額的使用。
3. 若要享有優惠，合資格客戶必須確保用作指定拍住賞付款方式的拍住賞帳戶有效。否則，優惠將被取消、沒收或收回，恕不另行通知。
4. 優惠不能用於兌換現金、禮品、服務或其他折扣。所有適用此優惠的交易均不可退款。
5. 除非另有說明，優惠不可與指定商戶或拍住賞提供的其他優惠同時使用。指定商戶負責提供本優惠。如有任何查詢，請瀏覽 www.theclub.com.hk 網頁或致電客戶服務熱線 183 3000。
6. HKT Payment Limited (「**HKT Payment**」) 保留權利於任何時間修訂、更改此優惠之條款及細則，或終止優惠而毋須事先發出通知。就一切有關此優惠的事宜，如有任何爭議，HKT Payment 的決定為最終及決定性。
7. 選擇拍住賞作為指定儲值支付工具帳戶以領取由香港政府(「**政府**」)提供的消費券計劃(「**消費券計劃**」)下之消費券受拍住賞的政府消費券條款及細則(www.tapngo.com.hk/chi/cvs_tnc.html)、消費券計劃(www.consumptionvoucher.gov.hk)及政府對於消費券計劃的審批、行動和決定約束。
8. 拍住賞由 HKT Payment (儲值支付工具牌照號碼：SVF0002) 營運，受相關條款及細則約束(www.tapngo.com.hk/chi/tnc.html)。HKT Payment 對指定商戶、產品及/或服務之質素或與其相關之任何其他事宜概不承擔任何責任。如對拍住賞有任何查詢，請瀏覽拍住賞網站 www.tapngo.com.hk 或致電拍住賞服務熱線 2888 0000。
9. 本條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版為準。